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Ondanks de geruchten heeft Zeeman heeft geen interesse om HEMA over te nemen. Dat vertelt Zeeman-
topman Erik-Jan Mares bij BNR. 

"HEMA is een groot bedrijf waar je aardig wat voor moet betalen. Het kopen zou misschien wel lukken, maar
dan moet je nog heel veel investeren om te zorgen dat het merk wordt opgefrist", aldus Mares. De topman zegt
daarnaast niet te weten wat de familie vanuit de holding zou willen. 

"HEMA is een prachtig merk en ik hoop niet dat het uit de Nederlandse winkelstraat gaat", zegt de ceo. Maar
Mares ziet ook dat HEMA niet meer zo sterk is als vijf of tien jaar geleden. 

Er wordt gezocht naar een nieuwe eigenaar voor HEMA, sinds het warenhuis begin juni in handen van zijn
schuldeisers kwam. Naar verwachting zijn er acht geïnteresseerden voor de retailer, waaronder Blokker-
eigenaar Michiel Witteveen, Nederlandse investeerder Parcom en het Amerikaanse Flacks. 
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